
Hals Boligforening 

Referat fra bestyrelsesmøde 1. februar 2012 

Fremmødte: Bjarne, Karin, Torben, Marianne, Ole, Inge, Vibeke, Maria og Majbritt. 

 

1. Godkendelse af  

 

Referat fra 2. november 2011 godkendt. 

 

2. Meddelelser fra 

formanden 

Der har været 5 til- og fraflytninger. 

Samtlige postkasser er placeret efter de nye regler. 

Navneskilte med det nye logo omdelt. 

Der er modtaget indkaldelse til kredsmøde. 

Bredbånd Nord går i gang med at lægge fibernet ind til 

samtlige enheder. Der er modtaget orientering herom, og der 

følger nærmere med præcis angivelse af, hvornår det sker for 

den enkelte enhed. 

Der er sendt beboerklage over støj til lejer i foreningen. 

Besigtigelsestur 8-10. juni til nordjyske boligforeninger. Ole 

og Bjarne er tilmeldt. Torben tilmelder sig selv og Karin. Inge 

deltager ikke. Marianne melder selv ind, hvis hun skal med. 

Peter Andersen, inspektør hos SH ønsker at hilse på 

bestyrelsen og deltager på næste møde. 

 

 

3. Orientering fra 

møder 

Torben deltog på det ekstraordinære repræsentantskabsmøde. 

 

 

 

4. Nyt fra afdelingerne Gl. Skansevej ( Lilleholm (kollektivboligerne)): 

Efter udflytningen af postkasserne er der dårlig belysning ved 

postkassen. Om det samme er tilfældet på Lilleholm forhøres 

om, og tages så med på forårsgennemgangen. 

 

Lilleholm: 

De hvide plader under køkkenvinduer og under 

terrassevinduer ser beskidte ud. Vurderes på 

forårsgennemgang. 

 

Garagebyggeriet, der blev godkendt på afdelingsmødet er 

afsluttet og til fulde efter anvisninger. 

 

Bøgevej: 

Der er stadig ikke tilfredsstillende udbedring efter 

kloakarbejdet for lang tid tilbage. Der er ingen sand mellem 

fugerne. 

 

. 



 

 

 

5. Aktiviteter Idræts Alle forventes klar til indflytning en måned før tid og 

forventes nu 1. marts. 

 

 

6. Eventuelt 

 

7. Næste møde: 

Intet. 

 

2. maj kl. 19.00.  

Punkt til dette møde er forårsgennemgang. 

 

 

 

 

  

Ref. Marianne 


